



【畫家簡歷】

倪繼周先生，1946年出生，籍貫湖南，現居長沙。自幼習畫，風格前衛，中西兼容，作品囊括國畫、油畫、植絨畫、書法、篆刻及詩詞。其植絨油畫「金秋長城」是經典代表作。1991年「長城」獲國家金獎，入選中華百絕，被譽稱為「倪長城」。

倪繼周先生亦為人物畫高手，2001年開始創作以北京奧運冠軍為題材的作品200餘幅，哄動一時。倪先生淡泊名利，熱心公益，有「慈善書畫家」的美譽。其作品曾在中國各地及台灣展覽無數，亦曾遠赴洛杉磯展出。

Bibliography of Artist

Ni Ji Zhou was born in 1946 in Hunan Province. He is now residing in ChengSha of China. He studied paintings at junior age, his style is very innovative, and works on Chinese as well as Western paintings. His Artworks include traditional Chinese paintings, oil paintings, Zhi Rong Paintings, calligraphy, seal carving and poems. His Zhi Rong oil painting "Great Wall in Golden Fall" is his classic master piece. In 1991 it won the National Gold Medal, and was elected one of "One hundred masterpieces in China". He was thus also known as "Ni Great Wall".

Mr. Ni is also a great artist on human portrait. From 2001, he started creating over 200 pieces of paintings on previous Chinese Olympic Champions which became eye catching works to the community. Mr. Ni is also a philanthropist, supporting charity works with financial donations and proceeds from his art pieces. His works had been exhibited many times all over China and Taiwan. He had also exhibited his work in Los Angeles.

The Glory of China
- Arts Exhibition of NI Ji-Zhou

請柬
INVITATION

倪繼周書畫展

Aug 27